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成功大學圖書館醫分館(以下簡稱醫圖)提供院內員工及實習生電子資瀏覽、下載及列印等服

務，為落實資料庫管理，自 106 年 3 開始，實習生帳號改為個別帳號，學生完成報到後，即可使用

其帳號，以下說明： 
一、帳號密碼編碼規則及效期如下： 

(一) 帳號： 9+身分證不含英文字母後 9 碼數字。 
(二) 密碼：【身分證】後 4 碼+【生日月日】4 碼 ，如身分證 A123456789 ，生日 1 月 2 日，帳

號為 9123456789，密碼為 67890102  
(三) 效期：實習期間之起始日至截止日。 

二、電子資源查詢系統登入網址：http://er.lib.ncku.edu.tw/ 
三、目前在本院的實習學生，皆可依上述方式使用電子資源。 
四、請加強宣導遵守智慧財產權及合理使用電子資源相關規定，勿系統化大量連續下載及列印全文

內容，或進行商業用途，違者自負相關法律責任。 
五、若帳號無法登入，請與醫圖承辦人林意晴小姐聯絡，分機 5125，聯絡 Email: 

medref@libmail.lib.ncku.edu.tw 
六、成大圖書館電子資源合理使用規範(NCKU Library E-resources Use Regulations) 

(一) 電子資源的使用乃基於合理使用規定，允許瀏覽、下載、列印及儲存檢索結果或電子全

文；嚴禁大量、連續或系統性地下載或列印全文內容，並僅限個人學術研究或教學使用，

且不得流通、進行商業營利、告知他人使用帳密。違反上述規定，一經查證屬實，將處以

停權並依本館讀者違規處理辦法進行處分，且由讀者自行負擔相關法律責任。 
(二) 請尊重智慧財產權；不得將檢索所得之資料內容，如文字、圖表或版權聲明加以編輯、引

申，或以任何形式與其他資料組合。  
(三) 資料庫使用完畢請務必立即離線。另部份電子期刊計價模式以前一年度全文下載量計費，

建議養成先瀏覽摘要，再下載全文之習慣，以使經費獲得最有效利用。 
 

(一) The E-resources use regulations are on the basis of "fair use," browsing, downloading, printing 
and saving the search results or full-texts are allowable. Systematic or excessive downloading and 
printing a high amount of full-texts are strictly forbidden. All the contents of Library E-resources 
are for research and education use only; DO NOT disseminate the licensed materials or engage in 
any profit-making activities. Also, giving out personal ID and password is forbidden. Any 
violation will result in a suspension of the rights to use the E-resources and, possibly, other 
penalties listed in the NCKU Library Rules for Reader Violations. In addition, the violator has to 
bear all the legal responsibilities for his/her infringements for any legal action which might be 
taken by the copyright owner.  

(二) Please respect the Intellectual Property Rights. To edit or extend the contents (including articles, 
figures, tables, and copyright statement) retrieved from the licensed materials or to integrate the 
contents with other data by any forms are forbidden.  

(三) Please always remember to logout after each use. Additionally, some e-journals are priced at the 
volume of the full-texts downloaded in the previous year. To make good use of the limited Library 
budget, browsing the abstract is strongly recommended before downloading the full-text. 
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